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§ 170 Allmänhetens frågestund och ledamöters korta frågor 

Agneta Brendt (S) frågar ordföranden i lärande- och kulturnämnden: Varför erbjuds 
inte alla 6-åringar i kommunen ett större antal timmar per vecka i förskoleklass? 
Verksamheten i förskoleklassen är en viktig förberedelse inför skolstarten och alla 6-
åringar borde ges samma möjligheter inför skolstarten.  

Frågan ställdes och besvarades första gången vid kommunfullmäktige, § 97/2012. 
Ordföranden i lärande- och kulturnämnden Stefan Bäckström (C) återkommer med 
ytterligare svar, att från vårterminen 2013, erbjuds förskoleklassverksamhet 20 timmar 
per vecka. Det innebär en höjning av antalet timmar från dagens 15 timmar per vecka. 
Erbjudandet gäller lika för alla barn. 

Ordföranden förklarar frågestunden avslutad. 

____  
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§ 171 Medborgarförslag 

Följande medborgarförslag väcks vid sammanträdet: 

   Dnr 2012-471-035 

1. Medborgarförslag, från Mats Kristoffersson, Hudiksvall, om Separationsteam. 

 
   Dnr 2012-494-035 

2. Medborgarförslag, från Lena Larsson, Hudiksvall, om lokalfrågor gällande skolan 

Kommunfullmäktige beslutar 
att medborgarförslag 1 får väckas och lämnas till social- och fritidsnämnden för 
handläggning och beslut, samt 

att medborgarförslag 2 får väckas och lämnas till lärande- och kulturnämnden för 
handläggning och beslut. 

______   
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§ 172 Budget 2013 samt prognos 2014 – 2016 

Dnr 2012-449-041 

Ärendebeskrivning 
Förslaget till budget för 2013 och plan för perioden 2014-2016 bygger på av 
kommunfullmäktige beslutade ramar från juni.  

Förändring i förhållande till ram 
 

 Skatter och stadsbidrag, enligt SKL-prognos oktober 
 Skatteväxling Hemsjukvård 
 Justerade kvantiteter, enligt revidering september 
 Återställning av Kommunstyrelsens anslag för oförutsett 
 Justering av finansiella kostnader enligt aktuell bedömning 
 Intern omfördelning av vissa anslag enligt tidigare beslut 

Samhällsekonomiska förutsättningar 
Såväl Regeringen som Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) har i sina 
bedömningar av den svenska ekonomin och förutsättningarna för kommunerna blivit 
mer försiktiga i sina antaganden som bl a låg till grund för de ramar som kommunen 
fastställde i Kommunfullmäktige i juni. 

I prognoser från våren fanns tecken på att konjunkturen var på väg att vända upp igen. 
Delvis finns den bedömningen kvar men bedömningarna om ett förbättrat utgångsläge 
flyttas fram i tid och ser svagare ut än tidigare bedömningar. 

Motståndskraften i den svenska ekonomin syns stark. Det stora hotet är en mer 
långsiktigt europeisk försvagad konkurrenskraft och försiktigheten i nya 
tillväxtbefrämjande satsningar i den globala ekonomin. 

Huvudscenariot är ändå att det blir en viss BNP ökning i Europa från och med 2013 
men att återhämtningen tar mycket lång tid. 

Skuldkrisen i Sydeuropa fortsätter dock att förhindra en mer kraftfull återhämtning 
och tillväxten i svensk ekonomi bedöms bli mycket måttlig de närmaste åren.  

 



 

Protokoll 8 (40)

Sammanträdesdatum 
2012-11-26 

Kommunfullmäktige 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

Finansiella mål 2013 – 2016 
Skattesats  Skattesatsen ökar med 22 öre till 21:61 år 2013 på grund av skatteväxling 

med landstinget som överlämnar ansvaret för hemsjukvården till 

kommunen. Övriga år under perioden beräknas skattesatsen vara 

oförändrad. 

Årets resultat  Det långsiktiga målet är att resultatet före finansnetto ska uppgå till minst 2 

% av summan av skatteintäkter och statsbidrag/utjämning vilket motsvarar 

ca 35 miljoner kronor.  

För budgetperioden gäller målet 0,6 % för 2013, 1,0 % för 2014, 1,5 % för 

2015 samt 2,0 % för 2016. 

Investeringar  Investeringsramen för perioden är 400 miljoner kronor för den 

skattefinansierade verksamheten och 135 miljoner kronor för den 

taxefinansierade va‐/renhållningsverksamheten. 

Finansiella 

tillgångar 

Pensionsmedel 

Syftet är att säkerställa framtida pensionsutbetalningar för anställda. 

Medlen värdesäkras genom att den realiserade avkastningen återinvesteras 

till ett belopp som minst motsvarar inflationen. 

Uttag ur pensionsmedlen kan årligen göras för att jämna ut 

pensionskostnaderna. Beslut om uttag tas i samband med respektive års 

budgetberedning. 

Försäljningsmedel 

Syftet är att finansiera angelägna investeringar som utvecklar kommunen.  

Årligen prövas om medlen ska värdesäkras genom att den realiserade 

avkastningen återinvesteras till ett belopp som minst motsvarar inflationen.  

Beslut om ianspråktagande av försäljningsmedel tas i samband med 

respektive års budgetberedning 

Upplåning  Ingen upplåning planeras under 2013‐2016 för den skattefinansierade 

verksamheten. Möjligheten att lånefinansiera angelägna investeringar hålls 

dock öppen. 

För den taxefinansierade va‐ och renhållningsverksamheten beräknas en 

nyupplåning med 135 miljoner kronor. 
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Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar ekonomichef Staffan Lindvall. 
 
Kåge Wallner (MP) presenterar majoritetspartiernas (C, M, KD, MP och FP) förslag 
till budget 2013 – 2016. 

Bilaga § 251a 

Mikael Löthstam (S) presenterar socialdemokraternas och vänsterpartiets (S och V) 
budgetförslag 2013 – 2016. 

Bilaga § 251 b 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till C, M, KD, MP och FP 
förslag till budget eller till S och V förslag till budget, och finner att kommunstyrelsen 
bifaller C, M, KD, MP och FP förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa skattesatsen för 2013 till 21:61 kronor, 

att uppdra till kommunledningsförvaltningen att, utifrån SKL:s översiktliga 
genomgång av de kommunala verksamheternas kostnader, fortsätta med en djupare 
analys och uppföljning av kommunens verksamheter både vad avser kostnader, 
kvalitet och effektivitet (redovisning i samband med 2014 års ramberedning), 

att uppdra till kommunledningsförvaltningen att genomföra en kartläggning över vilka 
kostnader och verksamheter som kan betraktas som frivilliga respektive obligatoriska 
verksamheter utifrån 2012 års budget (redovisning i samband med 2014 års 
ramberedning), 

att uppdra till kommunledningsförvaltningen att i samarbete med regionala parter 
utarbeta ett program för personalrekrytering inför stundande generationsväxling, 

att uppdra till lärande- och kulturförvaltningen att genom såväl ökad kvalitet som 
kvantitet i undervisningen, öka förutsättningarna att uppfylla skollagens krav även 
avseende invandrarbarnens skolgång, 

att uppdra till utvecklingsutskottet att besluta om hur de medel som avsatts i budget 
2013 för att förstärka effekten av ”lingonfilmen 2” ska användas, 



 

Protokoll 10 (40)

Sammanträdesdatum 
2012-11-26 

Kommunfullmäktige 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

att uppdra till byggnadsnämnden att inom angiven budgetförstärkning 2013 utöka 
personalen i syfte att förstärka möjligheten att kunna erbjuda attraktiva byggklara 
tomter både till näringsliv och privatpersoner, 

att uppdra till tekniska nämnden att inom angiven budgetförstärkning 2013 utöka 
personalen i syfte att kunna påbörja miljösanering på KB Håstaholmens område, 

att uppdra till HNA att inom angiven budgetförstärkning 2013 ytterligare fokusera på 
betydelsen av ett framgångsrikt näringsliv och ett positivt näringsklimat, 

att bevilja Dellenbygdens Framtid 100 000 kronor i syfte att förstärka arbetet med att 
öka antalet besökande i Dellenbygden, 

att anslå 4 miljoner kronor till omsorgsnämnden med uppdrag att förstärka 
bemanningen inom kommunens äldreboenden, 

att uppdra till samtliga förvaltningar att utöka avtalstroheten, 

att tillföra 800 000 kronor till Norrhälsinglands Miljö- och räddningsnämnd med 
uppdrag att genomföra en ramförstärkning för att behålla nuvarande yttäckning samt 
kunna fortsätta arbeta med förebyggande arbete på en rimlig nivå, 

att uppdra till lärande- och kulturförvaltningen att använda de riktade medlen som 
avsätts i budget 2013 för extra stödinsatser till barn i tidig skolålder, 

att från och med 2013 inrätta en social investeringsfond riktad mot förebyggande 
insatser/investeringar för att socialt utanförskap ska brytas och minska risken för 
långvarig arbetslöshet, 

att från och med 2013 inrätta en miljöfond för riktade, större miljösatsningar, 

att regelsystem för fondernas användning och konsolidering fastställs i samband med 
2012 års bokslut, samt 

att i övrigt fastställa budget 2013 – 2016 enligt föreliggande förslag. 

Emot beslutet och till förmån för Mikael Löthstams m fl förslag reserverar sig Mikael 
Löthstam (S), Lena Hallqvist (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Uno Jonsson (S), 
Ingvar Persson (S), Olle Borgström (S) och Daniel Pettersson (V).    

____ 
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Vid kommunfullmäktiges sammanträde presenterar Kåge Wallner (MP) 
majoritetspartiernas (C, M, KD, MP och FP) förslag till budget 2013 – 2016. 

Mikael Löthstam (S) och Daniel Pettersson (V), presenterar socialdemokraternas och 
vänsterpartiets (S och V) budgetförslag 2013 – 2016 samt yrkar bifall till densamma. 

Kåge Wallner (MP), Håkan Rönström (M), Jan-Erik Jonsson (C), Kent Sjöberg (KD) 
och Ann Berg (FP), Bo Lindkvist (SD), Tommy Ljung (M) och Stefan Bäckström (C) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Majvor Westberg-Jönsson (S), Elisabeth Swedman (V), Alf Norberg (V) och Gerd 
Olsson (S) yrkar bifall till Mikael Löthstam (S) och Daniel Petterssons (V) förslag.  

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens förslag 
eller till Mikael Löthstams och Daniel Petterssons förslag, och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag, varvid votering begäres. 

Voteringsproposition framställs och godkänns. Den som röstar bifall till 
kommunstyrelsens förslag röstar JA, den som inte vill detta röstar NEJ. Vinner NEJ 
har kommunfullmäktige avslagit kommunstyrelsens förslag. 

Öppen omröstning genom namnupprop genomförs. 

             Bilaga § 172 

Omröstningen utfaller med 28 ja-röster mot 23 nej-röster. Kommunfullmäktige har 
således bifallit kommunstyrelsens förslag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

Emot förslaget och till förmån för Mikael Löthstams och Daniel Petterssons förslag 
reserverar sig Agneta Brendt (S), Annika Huber (S), Majvor Westberg-Jönsson (S), Siw 
Karlsson (S), Kjell Persson (S), Börje Sundin (S), Ingvar Persson (S), Anna-Karin 
Keisu (S), Mikael Löthstam (S), Bente Sandström (S), Olle Borgström (S), Susanne 
Östh (S), Rolf Sundell (S), Lilian Holmgren (S), Lena Hallqvist (S), Daniel Fors (S), 
Martin Nyman (S), Gerd Olsson (S), Daniel Pettersson (V), Delshad Saleh (V), 
Elisabeth Swedman (V), Alf Norberg (V) och Ronney Olsson (V).                           

____  
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§ 173 Begäran om tilläggsanslag för lärande- och 
kulturnämnden 

Dnr 2012-347-042 

Ärendebeskrivning 
Lärande- och kulturnämnden har beslutat att föreslå kommunfullmäktige att bevilja ett 
tilläggsanslag för 2012 med två motiv. 

Nämnden har vid en extraordinär händelse vid en av grundskolorna satt in extra 
stödresurser för att stötta elever, föräldrar och personal. Den samlade insatsen för 
detta bedöms ha kostat 1,1 miljoner kronor. 

Till detta redovisas även de omfattande lokalutredningar som nämnden medverkat i 
där syftet är att få fram ett effektivare lokalutnyttjande. Detta har belastat nämnden 
med 400 000 kronor, utöver det arbete som skett via förvaltningens verksamhetschefer 
m fl. 

Nämnden anser inte att det är möjligt att hämta hem kostnaderna för detta, utan har 
därför beslutat om att av kommunfullmäktige begära ett tilläggsanslag med totalt 1,5 
miljoner kronor för 2012. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Visserligen är de anförda kostnaderna en belastning för lärande- och kulturnämnden. 
Ansvaret för att parera händelser och hantera utvecklingsfrågor inom nämndens 
verksamhetsområden ligger dock inom nämndens eget ansvar som finns för 
verksamhetsområdet. Det finns därför inget som hänvisar till kommunfullmäktiges 
övergripande ansvar att hantera oförutsedda situationer som löper över flera 
nämndsområden, hela kommunen och/eller av strategisk betydelse.  

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att avslå lärande- och kulturnämndens begäran om tilläggsanslag 
på 1,5 miljoner kronor på grund av extraordinär händelse vid en grundskola samt till 
lokalutredningar.  

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå Lärande- och kulturnämndens begäran om tilläggsanslag på 1,5 miljoner 
kronor på grund av extraordinär händelse vid en grundskola samt till lokalutredningar.  

____  

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag 

____ 
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§ 174 Medborgarförslag om fritidsverksamhet för ungdomar 
med funktionsnedsättning 

Dnr 2011-510-035 

Ärendebeskrivning 
Riksförbundet för Rörelsehindrade Barn och Ungdomar (RBU) i Hudiksvall har 
genom Susanne Södermark lämnat medborgarförslag gällande dels sysselsättning dels 
fritidsverksamhet för ungdomar med funktionsnedsättningar. När det gäller 
sysselsättning önskas det, att det inom serviceområdet skapas till exempel en 
vandrarhemsverksamhet liknande den som finns i Ljusdals kommun. ”Kommunen hyr 
ett centralt hus, inreder och våra ungdomar med personal kan få jobba där. Laga 
frukost, lunch, middag, bädda och tvätta till gäster som hyr in sig”. 

För fritidsverksamhetens del önskas att omsorgsförvaltningens verksamhet Kajutan 
ska hålla öppet några timmar på helger samt eftermiddagar och kvällar, ”för att 
ungdomar fram till 21 års ålder kan få träffas på Kajutan, gå på bio, laga god mat med 
kompisar som kommer dit”. 

Fullmäktige har beslutat att medborgarförslaget får väckas och lämnas till 
kommunstyrelsen för beslut. Remiss skickades till omsorgsförvaltningen för yttrande 
och angav att remissvaret ska skrivas i samråd med lärande- och kulturförvaltningen 
och social- och fritidsförvaltningen.  

Omsorgsförvaltningens yttrande 
 
Förslag på arbete för ungdomar 

Daglig verksamhet beviljas enligt lag (1993:387) om stöd och service (LSS) 9 § punkt 9 
och där framgår att kommunen har ansvar att anordna meningsfull sysselsättning. 
Inom Hudiksvalls kommun är det Hudiksvalls resurscentrum (Hrc) som är utförare av 
denna verksamhet. I nu läget har Hrc 14 egna verksamheter med olika innehåll, allt för 
att i mesta möjliga mån tillmötesgå önskemål om sysselsättning. Dessa verksamheter är 
textil, butik, legoarbete, upplevelser, stimulering, vaktmästarsysslor, arbete i skog och 
mark, vedhantering, måleri, snickeri, café, kök, secondhandbutik, 
konferensverksamhet, data, friskvård, skapande verksamhet, musik med mera. Några 
personer arbetar även inom externa företag samt att vi har avtal om platser med de 
sociala företag som finns i kommunen. I nuläget finns inga planer eller möjligheter att 
starta ett vandrarhem, men vi vill tacka för denna idé och hoppas att det som idag 
finns inom Hrc:s ramar ändå till stor del tillfredsställer de behov som finns. 
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Förslag om verksamhet för ungdomar 

Kommunen ska verka för att utbudet av fritidsverksamhet och kulturella aktiviteter 
som anordnas i egen regi, men också av andra aktörer, ska vara tillgängliga för alla 
medborgare och inte utesluta personer med funktionsnedsättningar. Med tillgänglighet 
menas att verksamheten integrerar funktionshinderperspektivet i planering, beslut och 
processer i syfte att uppnå full delaktighet. 

Social- och fritidsnämnden ansvarar för kommunens fritidsfrågor och bedriver öppen 
fritidsgårdsverksamhet för alla ungdomar i åldern 13 till 20 år. De anser att samtliga 
fritidsgårdar i kommunen är tillgängliga och anpassade för alla, oavsett 
funktionsnedsättning. 

I takt med att allt fler ungdomar fullföljer sina gymnasiestudier inom kommunens 
gymnasiesärskola ökar också efterfrågan på fritidsaktiviteter på hemmaplan för denna 
målgrupp. Inom gymnasiesärskolan anordnas en hel del aktiviteter för dem som går på 
skolan även utanför skoltid. 

För att säkerställa att även människor med omfattande tillsyns- och omvårdnadsbehov 
ges möjlighet till fritidsverksamhet och kulturella aktiviteter har detta särskilt angetts i 
lagrum för olika insatser. I insatsen bostad med särskild service för vuxna (9 § 9 lag om 
stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS) finns detta noga specificerat, 
ansvaret har alltid huvudmannen för boendet. 

Behov av fritids- och kulturaktiviteter ingår även som grund för beslut om personligt 
utformat stöd med insatsen personlig assistans ( 9 § 2 LSS) samt i insatsen boendestöd 
som beviljas enligt 4 kapitlet 1 § socialtjänstlagen (SoL), utifrån ansvaret i 5 § 7 i form 
av social samvaro för att bryta isolering i hemmet. 

Omsorgsförvaltningen har sedan många år en resurs på 0,5 tjänst i form av en 
fritidskonsulent. Tjänsten är främst riktad till dem på boenden men också mot dem 
som har andra insatser enligt LSS och som har avslutat sina gymnasiestudier. 

Kajutan, korttidstillsyn, är en verksamhet inom omsorgsförvaltningen för att verkställa 
beslut enligt LSS för skolungdom över 12 år som har svårt att klara sig när deras 
föräldrar arbetar. Enligt skollagen har alla rätt till fritidsverksamhet till och med 12 års 
ålder. Korttidstillsyn är en insats enligt LSS och avser tillsyn före och efter skoldagen 
samt under lov och studiedagar, under hela skoltiden. Eftersom fritidsverksamhet inte 
ingår i korttidstillsynen finns idag inget behov av att utöka Kajutans öppettider. 

Omsorgsnämnden beslutade att godkänna yttrandet, samt att föreslå kommunstyrelsen 
uppdra till social- och fritidsnämnden att tydligare presentera den fritidsverksamhet de 
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har och som också riktar sig till gruppen ungdomar med någon form av 
funktionsnedsättning. 

Vid allmänna utskottets sammanträde yrkar Kent Sjöberg (KD) återremiss av ärendet 
till omsorgsnämnden, med motiveringen att ge ett tydligare svar om bifall, besvarat 
eller avslag. 

Allmänna utskottet beslutade, 2012/§ 155, att återremittera ärendet till omsorgs-
nämnden för tydligare svar om bifall, besvarat eller avslag. 

Omsorgsnämnden beslutade, 2012/§110, att godkänna yttrandet och anse 
medborgarförslaget besvarat, samt föreslå kommunstyrelsen uppdra till social- och 
fritidsnämnden att tydligare presentera den fritidsverksamhet de har och som också 
riktar sig till gruppen ungdomar med någon form av funktionsnedsättning. 

Allmänna utskottet har föreslagit att yttrandet godkänns och medborgarförslaget ska 
anses vara besvarat. Allmänna utskottet har vidare förslagit att social- och 
fritidsnämnden rekommenderas att tydligare redovisa den fritidsverksamhet de har och 
som också riktar sig till gruppen ungdomar med någon form av funktionsnedsättning 

Kommunstyrelsen beslutade, 2012/§ 263, att rekommendera social- och 
fritidsnämnden att tydligare redovisa den fritidsverksamhet de har och som också 
riktar sig till gruppen ungdomar med någon form av funktionsnedsättning. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna yttrandet och anse medborgarförslaget besvarat 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

______  
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§ 175 Medborgarförslag om välkomstpaket till nyinflyttade 
Hudiksvallsbor  

Dnr 2011-642-035 

Ärendebeskrivning 
Eva Hjärpsgård, Hudiksvall, har i ett medborgarförslag inlämnat den 14 december 
2011, föreslagit att ett välkomstpaket ska delas ut till nyinflyttade i kommunen.  
I exempel från andra kommuner, beskrivs välkomstpaket innehållande biljetter till 
olika evenemang, gratisbad och båtfärd. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Förslag finns på olika typer av aktiviteter för att välkomna nyinflyttade, inklusive 
kostnadsuppskattning. Gemensamt för alla förslag är att de innebär administration när 
det gäller att hämta in aktuella uppgifter när det gäller inflyttare.  
 
Kommunikationsavdelningen bedömer inte att det är genomförbart att skicka ut paket 
med erbjudanden från olika företag, eftersom det skulle kräva mycket arbete att hålla 
detta aktuellt och det finns en risk att gynna vissa företag på andras bekostnad.   

 
I likhet med förslagsställaren anser kommunikationsavdelningen att det är angeläget att 
informera nyinflyttade och välkomna dem till kommunen. För detta prioriterar vi vår 
webbplats hudiksvall.se som kanal.  
Kommunikationsavdelningen har idag inte resurser för att administrera annan typ av 
inflyttaraktivitet och med detta anses medborgarförslaget besvarat.  
 
Allmänna utskottet har föreslagit att medborgarförslaget ska anses vara besvarat samt 
att kommunen ser över lämplig aktivitet inför 2013. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse medborgarförslaget besvarat  

att kommunen ser över lämplig aktivitet inför 2013.   

____ 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Margareta Sidenvall (KD), bifall till 
kommunstyrelsens förslag, samt föreslår tillägget, att kommunstyrelsen följer upp och 
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redovisar vilken aktivitet man ämnar göra för nyinflyttade personer, inom tre månaders 
från beslut.  

Ordförande framställer proposition om bifall eller ej till kommunstyrelsens förslag och 
finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. Ordförande 
framställer därefter proposition om bifall eller ej till Margareta Sidenvalls (KD) 
tilläggsyrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller Margareta Sidenvalls (KD) 
tilläggsyrkande. 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag, samt 

att kommunstyrelsen följer upp och redovisar vilken aktivitet man ämnar göra för 
nyinflyttade personer, inom tre månaders från beslut.  

____  
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§ 176 Medborgarförslag om PR-kupp på internet 

Dnr 2012-057-035 

Ärendebeskrivning 
Charlotta Berglo Carlsson har inkommit med ett medborgarförslag till 
kommunfullmäktige, 27 februari 2012, om PR-kupp på internet. Förslaget är att en 
tävling utlyses bland medborgarna om att göra en säljande kortfilm om Hudiksvall. För 
att delta i tävlingen ska bidragen läggas ut på You Tube och sedan länkas till 
kommunens hemsida. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
En PR-kupp på Internet genom en tävling om bästa film om Hudiksvall är en bra idé, 
som rätt genomförd kan få stort genomslag.  

De resurser som krävs för att genomföra en sådan tävling är dels ekonomiska 
(prispengar), dels personella (administration av tävlingen). I förarbetet ingår att 
närmare utreda bland annat upphovsrättsfrågor.  

Nya hudiksvall.se publicerades i januari och en hel del arbete återstår ännu när det 
gäller att färdigställa kommunens webbplats. Därför har kommunikationsavdelningen 
just nu inte möjlighet att genomföra en tävling om bästa hudiksvallsfilm, även om idén 
är spännande.  

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att medborgarförslaget ska anses vara 
besvarat.  

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse medborgarförslaget besvarat 

____ 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

____  
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§ 177 Motion om inbjudan av statliga myndigheter för att 
presentera i vilken mån de grundar sina 
rekommendationer, allmänna råd osv. på forskning 

Dnr 2012-089-008 

Ärendebeskrivning 
Daniel Pettersson (V), har i en motion föreslagit att representanter från 
Livsmedelsverket, Energimyndigheten och Skolverket bjuds in till Hudiksvalls 
kommunfullmäktige för att ge sin förklaring i vilken mån deras rekommendationer och 
allmänna råd bygger på forskning.  

I motionen sägs att frågan uppkom vid ett sammanträde med kommunfullmäktige i 
februari 2012. Motionären upplevde att den rådande majoriteten uppvisade stor 
misstro mot statliga myndigheters uppdrag som kunskapsförmedlare från forskning till 
politik. 

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Hudiksvalls kommun utgår från att statliga myndigheters rekommendationer och 
allmänna råd bygger på vetenskaplig forskning och finner ingen anledning, att för den 
skull, bjuda in ovan nämnda myndigheter för en förklaring. 
Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att motionen därmed avslås. 

Allmänna utskottets har föreslagit att motionen avslås. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S) att motionen ska 
anses vara besvarad. 

Håkan Rönström yrkar bifall till allmänna utskottets förslag. 

Ordföranden framställer proposition om bifall antingen till allmänna utskottets förslag 
eller till Mikael Löthstams förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller allmänna 
utskottets förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå motionen.  

____  
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Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag 

____  
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§ 178 Motion om att kommunen inför klimatkompensation  

Dnr 2012-042-008 

Ärendebeskrivning 
Elisabeth Svedman (V) och Daniel Pettersson (V) inkom till kommunfullmäktige 
2012-04-05 med en motion om att införa rutin för att klimatkompensera utsläpp 
relaterade till tjänsteresor. 

Klimatkompensation innebär att frivilligt kompensera för de växthusgasutsläpp som 
verksamheten ger upphov till. Företag och andra organisationer köper ofta 
reduktionsenheter som ofta kommer från EU:s utsläppshandelssystem eller projekt 
som genomförs enligt Kyotoprotokollet. Sveriges kommuner och landsting (SKL) 
tolkar kommunallagen så att kommuner inte har möjlighet att kompensera i projekt 
som ligger utanför den egna kommunen. Det innebär att endast lokal 
klimatkompensation är möjlig. En kostnad för verksamhetens koldioxidutsläpp 
beräknas och de pengarna används sedan till att investera i åtgärder som minskar 
verksamheternas koldioxidutsläpp.  

Norrhälsinge miljökontor och kommunekologen har samordnat ett gemensamt 
yttrande i frågan. Detta yttrande grundar sig på erfarenheter från Örebro, Göteborg 
och Åre kommun som är några av de kommuner som arbetat längst med frågorna. 

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att kommunekologens förslag till 
klimatkompensation för kommunen antas och, i och med det anse motionen besvarad. 

Allmänna utskottet har föreslagit att motionen bifalls i det avseendet att 
klimatkompensation ska införas i kommunen. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S), Håkan Rönström 
(M), Kåge Wallner (MP) och Kent Sjöberg (KD) bifall till allmänna utskottets förslag.  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  
Kommunfullmäktige beslutar 

att bifalla motionen, i det avseende att klimatkompensation ska införas i kommunen. 

____ 
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Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S), Daniel Pettersson 
(V), Kent Sjöberg (KD), Göte Boman (MP) och Alf Norberg (V) bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

____  
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§ 179 Motion om lokal klimatkompensation 

Dnr 2010-164-008 

Ärendebeskrivning 
Siv Gustafsson (MP), har till kommunfullmäktige, 2010-04-26, inlämnat en motion om 
att Hudiksvalls kommun ska införa lokal klimatkompensation enligt Malmö modellen. 

Motionen har beretts av miljö- och räddningsnämnden, 2010/§ 72, samt 
kommunstyrelsens allmänna utskott, 2010/§ 117, med beslut om återremiss till miljö- 
och räddningsnämnd och kommunekolog med anledning av att det finns mer 
information att tillgå. 

Klimatkompensation innebär att frivilligt kompensera för de växthusgasutsläpp som 
verksamheten ger upphov till. Företag och andra organisationer köper ofta 
reduktionsenheter som ofta kommer från EU:s utsläppshandelssystem eller projekt 
som genomförs enligt Kyotoprotokollet. Sveriges kommuner och landsting (SKL) 
tolkar kommunallagen så att kommuner inte har möjlighet att kompensera i projekt 
som ligger utanför den egna kommunen. Det innebär att endast lokal 
klimatkompensation är möjlig. En kostnad för verksamhetens koldioxidutsläpp 
beräknas och de pengarna används sedan till att investera i åtgärder som minskar 
verksamheternas koldioxidutsläpp.  

Norrhälsinge miljökontor och kommunekologen har samordnat ett gemensamt 
yttrande i frågan. Detta yttrande grundar sig på erfarenheter från Örebro, Göteborg 
och Åre kommun som är några av de kommuner som arbetat längst med frågorna. 

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att kommunekologens förslag till 
klimatkompensation för kommunen antas och, i och med det anse motionen besvarad. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S), Håkan Rönström 
(M), Kåge Wallner (MP) och Kent Sjöberg (KD) bifall till allmänna utskottets förslag.  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige   
Kommunfullmäktige beslutar 

att bifalla motionen, i det avseende att klimatkompensation ska införas i kommunen. 

____  

 



 

Protokoll 25 (40)

Sammanträdesdatum 
2012-11-26 

Kommunfullmäktige 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Mikael Löthstam (S), Daniel Pettersson 
(V), Kent Sjöberg (KD), Göte Boman (MP) och Alf Norberg (V) bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag 

____  
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§ 180 Motion om att värna folkhälsa och miljö 

Dnr 2011-598-008 

Ärendebeskrivning 
Delshad Saleh (V) och Elisabeth Swedman (V) har väckt en motion vid 
kommunfullmäktige, 28 november 2011, om att ett totalt tomgångskörningsförbud 
skall gälla inom område med detaljplan för en förbränningsmotor i stillastående 
motordrivet fordon. 

I dagsläget får tomgångskörning pågå högst en minut inom kommunens 
detaljplanelagda områden. Tomgångskörningsförbud gäller vid nedfällda 
järnvägsbommar inom samma områden för fordon som stannat.  

Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Kommunledningsförvaltningens och Norrhälsinge miljökontors bedömning är att ett 
totalt tomgångskörningsförbud inte skulle få önskvärd effekt om inte polisen samtidigt 
får ökade resurser för att beivra sådana överträdelser. Förbud råder redan idag vid 
järnvägsövergångarna. Många av stadens vägar korsas av flera järnvägsövergångar i 
nära anslutning till bostäder. En bättre efterlevnad av detta förbud vore önskvärt. 
Tekniska förvaltningen ser problem med att sätta upp skyltar i direkt anslutning till 
järnvägsbommarna då trafikmiljön redan idag har många skyltar och det är svårt att ta 
till sig information om det är flera budskap. Information om tomgångskörningsförbud 
bör därför delges på annat sätt än i form av skyltar. Återkommande 
informationsinsatser/kampanjer kan motivera bilisterna att i större omfattning undvika 
tomgångskörning 

Kommunledningsförvaltningen har föreslagit att motionen därmed anses besvarad.   

Allmänna utskottet har tillstyrkt kommunledningsförvaltningens förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse motionen besvarad. 

______  
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Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Delshad Saleh (V), bifall till motionen. 

Ordförande framställer proposition om bifall antingen till kommunstyrelsens förslag 
eller till Delshad Salehs (V) förslag och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
Enligt kommunstyrelsens förslag. 

Emot beslutet och till förmån för Delshad Salehs (V) förslag, reserverar sig Delshad 
Salehs (V), Daniel Pettersson (V), Elisabeth Swedman (V), Ronney Olsson (V) och Alf 
Norberg (V). 

____  
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§ 181 Ny Skålboväg och nytt bostadsområde Skålbo 

Dnr 2012-248-311 

Ärendebeskrivning 
Tekniska nämnden har föreslagit att kommunfullmäktige beslutar om byggnation av 
ny Skålboväg i  anslutning till ett nytt bostadsområde i Malnviken. Finansiering sker 
via intäkter från tomtförsäljning och vägen byggs under förutsättning att Skålbo 
samfällighetsförening tar över ansvar för driften av den nya vägen samt att befintlig 
Skålboväg stängs för genomfartstrafik. 

Kommunledningsförvaltningen ser framför sig att den nya vägdragningen kommer 
att bli det naturliga förstahandsvalet för genomfartstrafiken till och från 
Skålboområdet. Detta tillsammans med att det finns farthinder på nuvarande 
anslutning mot Malnvägen, vilken upplevs smal och kurvig, gör att det kan 
ifrågasättas om det är nödvändigt att införa ett förbud mot genomfartstrafik på 
den sydvästra delen av Skålbovägen.  

En möjlighet som kvarstår är att prova att införa förbudet mot genomfartstrafik i 
ett senare skede och först om den nya vägen inte medför sådan avlastning som kan 
antas ovan. 

Till detta kommer att området från Malnbaden via Maludden ut mot Skålbo är 
mycket högt exploaterat av bostadsbebyggelse med hemfridszoner. Här finns få 
eller inga möjligheter för allmänheten att komma i kontakt med havet eftersom 
marken är privatiserad.  
Den första möjliga passagen till havet för allmänheten ligger på södra delen av 
nuvarande Skålbovägen vid samfälligheten Fiskeby S 14. Längre in längs 
Skålbovägen finns ytterligare en samfällighet utan bebyggelse. 

Kommunledningsförvaltningen har ansett att det är mycket angeläget att 
kommunen inte vidtar åtgärder som försämrar allmänhetens möjlighet att utnyttja 
allemansrätten i detta område. En viss genomfart på nuvarande väg som går 
naturskönt vid havet kan dessutom stimulera intresset för rekreation och friluftsliv. 
En fortsatt tillåten genomfart medför också att allmänheten inte upplever att den 
”tränger sig på” vilken annars kan vara fallet om det blir ett förbud. 

Utvecklingsutskottet beslutade, § 38/2012, att återremittera ärendet till tekniska 
nämnden för att se över möjligheterna för en sammanslagning av vägföreningarna i 
Skålboområdet. 
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Tekniska nämndens yttrande 
Skålbovägen består av två separata gemensamhetsanläggningar, Fiskeby ga:3 respektive 
Fiskeby ga:7. Fiskeby ga:7 förvaltas av Malvikens samfällighetsförening och består av 
den första delen av vägen (ca 470 m) från Malnvägen och österut (nedan kallad inre 
Skålbovägen). Fiskeby ga:3 förvaltas av Skålbovägens samfällighetsförening och består 
av resterande del av Skålbovägen (nedan kallad yttre Skålbovägen).  

Kommunen kan, såväl före som efter att ny tillfartsväg till yttre Skålbovägen byggs, 
ansöka om omprövning och verka för en sammanslagning av inre och yttre 
Skålbovägen. Chanserna att få en omprövning beviljad ökar om ny tillfartsväg byggs. 
Den enskilde förrättningslantmätaren avgör om omprövning får ske. Om majoriteten 
av delägarna motsätter sig en sammanslagning så kommer förrättningslantmätaren 
sannolikt att bedöma en sammanslagning som olämplig. Detta innebär i så fall att 
omprövningarna resulterar i två skilda anläggningar. Det enda sättet för kommunen att 
förhindra att Skålbovägen i framtiden grävs av är att överta väghållningsansvaret. 

-------- 

Utvecklingsutskottet har föreslagit att ny Skålboväg, ska byggas i samband med 
utbyggnaden av vägar i nya bostadsområdet, att kostnaden ska finansieras av 
tomtförsäljningsintäkter från nya bostadsområdet i Skålbo, att vägen ska byggas under 
förutsättning att Skålbo samfällighetsförening tar över driftansvaret för färdigbyggd 
väg, samt att uppdra till tekniska förvaltningen att ansvara för och genomföra 
byggandet av ny Skålboväg. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar planeringschef Hans Gyllow i 
ärendet. 

Stefan Bäckström (C), Olle Borgström (S) och Håkan Rönström yrkar bifall till 
utvecklingsutskottets förslag.   

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att ny Skålboväg, 4 m. bred och ca 500 m. lång, ska byggas, till en preliminär kostnad 
om 1,6 miljoner kronor i samband med utbyggnaden av vägar i nya bostadsområdet, 

att kostnaden ska finansieras av tomtförsäljningsintäkter från nya bostadsområdet i 
Skålbo, 

att vägen ska byggas under förutsättning att Skålbo samfällighetsförening tar över 
driftansvaret för färdigbyggd väg, samt 
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att uppdra till tekniska förvaltningen att ansvara för och genomföra byggandet av ny 
Skålboväg. 

______  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Stefan Bäckström (C) och Mikael 
Löthstam (S) bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

____ 
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§ 182 Detaljplan för del av Östanbräck 1:43, (Malviken) i 
Hälsingtuna, Hudiksvalls kommun, Gävleborgs län. 

Dnr 2012-420-214 

Ärendebeskrivning 
Planen syftar främst till att skapa 14 tomter för friliggande enbostadshus. Direkt 
nordost om dessa tomter finns ett område med sex befintliga privata tomter, varav 
några bebyggts under senare tid. Det är dessutom möjligt att bilda ytterligare två 
tomter inom detta område. En förutsättning är dock att de föregås av planläggning 
enligt beslut, § 96/2011, i byggnadsnämnden. Planområdet innehåller därför även detta 
område. 

Byggnadsnämnden har föreslagit att planförslaget godkänns och att 
kommunfullmäktige antar densamma. 

Utvecklingsutskottet har tillstyrkt byggnadsnämndens förslag. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar planingenjör Jonas Olsson i ärendet. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anta detaljplan för del av Östanbräck 1:43, (Malviken) i Hälsingtuna, Hudiksvalls 
kommun, Gävleborgs län. 

____ 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag 

____   
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§ 183 Medborgarförslag  rörande idrottshall på fastigheten 
Solbacka 2:1 (f d tennistältet) 

Dnr 2011-083-035 

Ärendebeskrivning 
Sven Nordström, Hudiksvall, har väckt ett medborgarförslag med innebörden att 
kommunen inte ska tillåta byggnation av en sporthall på fastigheten Solbacka 2:1, invid 
äldreboendet Fredens Kulle i Hudiksvall, och att markytan efter den nedlagda 
tennisbanan endast ska reserveras för Fredens Kulles behov. 

Ärendet har remitterats till tekniska nämnden, social- och fritidsnämnden samt till 
omsorgsnämnden.  

Tekniska nämnden har ansett att det inte finns några hinder för att bygga en idrottshall 
på fastigheten under förutsättning att parkering och tillfartsvägar kan ordnas till 
området utan att det påverkar Fredens Kulles egna parkeringar.  

Social och fritidsnämnden har konstaterat att det finns ett behov av ytterligare en 
fullstor idrottshall i centrala Hudiksvall samtidigt som det finns flera alternativa förslag 
till placering av en sådan hall. Dock konstaterar nämnden att det i nuläget saknas 
finansiering av driftskostnaderna för ytterligare hallar.  

Omsorgsnämnden har tillstyrkt medborgarförslaget främst med motiveringen att en 
idrottsanläggning på platsen skulle medföra att tillgången på utsikt och solljus avsevärt 
skulle försämras för de boende i intilliggande lägenheter, grönområdet intill 
äldreboendet skulle försvinna och framkomligheten för utryckningsfordon skulle 
försämras till följd av felparkerade bilar som besöker idrottsanläggningen.  

Gällande detaljplan anger att marken ska användas till idrottsändamål. Det finns inget 
byggnadsförbud på platsen. Byggnadsnämnden har lämnat ett positivt förhandsbesked 
till att bygga en idrottshall på berörd fastighet enligt beslut § 20/2011. Den sökta 
åtgärden bedöms innehålla en mindre avvikelse från gällande detaljplan. Glysisvallen 
AB kommer att utreda parkeringsfrågan ytterligare innan bolaget lämnar in en 
bygglovsansökan. Detta eftersom det fanns synpunkter på placering av parkerings-
platser i begäran om förhandsbesked. 
 
Förhandsbeskedet gäller i två år, dvs fram till 1 februari 2013. 
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Kommunledningsförvaltningens yttrande 
Det är byggnadsnämnden som handhar bygglovsansökningar i kommunen. Med 
hänvisning till att byggnadsnämnden har lämnat ett positivt förhandsbesked om att 
bygga en idrottshall på berörd fastighet, som enligt detaljplanen ska användas till 
idrottsändamål, ska medborgarförslaget avslås. 
 
Utvecklingsutskottet har föreslagit att medborgarförslaget avslås. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att avslå medborgarförslaget. 
____ 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommun styrelsens förslag 

____ 
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§ 184 Rutiner vid hot och våld mot förtroendevalda 

Dnr 2012-448-026 

Ärendebeskrivning  
En rutin vid hot och våld mot förtroendevalda har framarbetats av kommunens 
säkerhetsskyddschef.  
Till grund för denna rutin ligger kommunens policy för arbetsmiljö och säkerhet, och 
Tillämpningen Våld och Hot. Därutöver, utvecklar varje enhet sina egna rutiner för sin 
specifika arbetsplats. 

Allmänna utskottet har beslutat att frågan, säkerhetsutbildning för förtroendevalda, 
behandlas i allmänna utskottet under våren 2013, med sikte på färdigt förslag hösten 
2013. 

Allmänna utskottet har förslagit att rutin för hot och våld mot förtroendevalda antas. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde presenterar personalchef Maria Larsson rutinen. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde yrkar Kent Sjöberg (KD) bifall till allmänna 
utskottets förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anta, Rutin för hot och våld mot förtroendevalda. 

______  

Vid kommunfullmäktiges sammanträde yrkar Kent Sjöberg (KD) bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
enligt kommunstyrelsens förslag. 

_____  
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§ 185 Meddelande om väckta motioner 

Ärendebeskrivning 
Meddelas att följande motioner väckts genom att de inlämnats till 
kommunledningsförvaltningen och till dagens sammanträde. 
 

                    Dnr 2012-467-008 
1)  Motion om en väg in i kommunen (Sven-Åke Thoresen (S)) 

    

                    Dnr 2012-466-008 
2)  Motion om cirkulärt tänkande vid hantering av hushållsavfall ( Delshad Saleh (V)   
     och Elisabeth Swedman (V)) 

____  
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§ 186 Val av ny ersättare i omsorgsnämnden efter Kristina 
Holmsten (MP) som entledigats. 

Dnr 2012-415-102 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 22 oktober 2012 att bifalla Kristina Holmstens 
anhållan om entledigande från uppdrag som ersättare i omsorgsnämnden. 

Kommunfullmäktige beslutar 
att till ny ersättare i omsorgsnämnden utse Anders Julius Eriksson (MP), 510226-7134, 
Klångsta 226, 820 65 Forsa 

____ 
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§ 187 Val av ny ersättare i tekniska nämnden efter Olle 
Gustafsson (S) som entledigats. 

Dnr 2012-425-102 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige beslutade 22 oktober 2012 att bifalla Olle Gustafssons anhållan 
om entledigande från uppdrag som ersättare i tekniska nämnden. 

Kommunfullmäktige beslutar 
att till ny ersättare i omsorgsnämnden utse Agneta Brendt,(S), 460213-7525, 
Kolmovägen 29, 824 92 Hudiksvall. 

____ 
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§ 188 Anhållan från Veronika Larsson (C) om entledigande 
från uppdrag som ledamot i omsorgsnämnden samt 
val av ny ersättare 

Dnr 2012-487-102 

Ärendebeskrivning 
Veronika Larsson (C), anhåller om entledigande från rubricerat uppdrag. 

Kommunfullmäktige beslutar 
att bifalla Veronika Larssons anhållan om entledigande från uppdrag som ledamot i 
omsorgsnämnden  

att till ny ledamot utse Kristina Falk (C), 460628-7508, Östra Tullgatan 9, 824 52 
Hudiksvall, samt 

att till ny ersättare efter Kristina Falk, utse Peter Wahlstedt (C), 600322-1212, Tuna-
Ulvsta 33, 824 92 Hudiksvall. 

____  
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§ 189 Anmälan om delegationsbeslut 

Lärande- och kulturnämnden 2012-10-18 

Tekniska nämnden 2012-10-15 

Miljö- och räddningsnämnden 2012-09-27 

Kommunstyrelsen 2012-11-08 

____  
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§ 190 Meddelanden 

Ärendebeskrivning 
Meddelas och läggs till handlingarna  

   Dnr 2011-584-170 

1. Handlingsprogram enligt lag om skydd mot olyckor, redaktionell revidering 

 

Dnr 2012-493-730 

2. Rapportering enligt 28 f-g, §§ Lag om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) av ej verkställda beslut enligt 9 § LSS 

 

Dnr 2012-492-700 
 

3. Rapportering enligt 16 kap 6 f § socialtjänstlagen (SoL) av ej verkställda beslut 
enligt 4 kap 1 § SoL 

 
____  

 

  

 


